
01 Møde aktivitetsudvalget 
 
 

Møde Online  

Tid d. 22/6 kl. 19-20:30  

Deltagere Christina 
Kira 
Louise 
Susan 

 

Afbud Kirsten  

Dagsorden - Præsentation af udvalget 
- Hvilke aktiviteter er planlagt for den  

kommende periode 2-3 måneder 
frem 

- Hvad er udvalgets opgaver? 

Ref: Susan 

Referat Med udgangspunkt i dagsordenen kom 
udvalget rundt omkring, og jeg vil forsøge at 
samle trådene: 
 
Udvalgets opgave er at facilitere klubbens 
medlemmer med forskellige aktiviteter, der 
både kan være kommercielle kurser, 
foredrag, fællestræf og -gåture. 
 
Det overordnede formål er, at man, med sin 
stabyhoun, kan mødes med andre 
hundeejere med samme race, udveksle 
erfaringer og bliver klogere på racen og det 
at være hundeejer. 
Herudover har det sociale fællesskab også 
en funktion. 
 
Der er omkring 300 medlemmer i klubben, 
hvoraf ca 10% deltager på udstilling - mere 
end een gang. 
Tendensen er, at man deltager, når hunden 
er hvalp og /eller unghund. Herefter falder 
interessen for deltagelsen. 
 
En stor del af mødet handlede om at 
planlægge et schweiss-kursus til efteråret - 
ét i vest og ét i øst - parallelt. 
Christina er i gang med planlægningen i 
vest og bruger erfaringen fra den nyligt 
afviklede prøve. 
Kira begynder planlægningen i øst. 
Planen er, at kurset skal løbe over 4 gange 
og med en afsluttende prøve-prøve, inden 
der aflægges en officiel prøve. 

 



 
Christina har kontakt til en yderst 
kompetent hundefører og træner fra 
Holland, og Christina arbejder pt. med 
henblik på et seminar, hvor han skal være 
kursusleder/instruktør. 
Formål: At kunne aflægge jagthundeprøve. 
 
Øvrige aktiviteter: 
*Nose Work - Eva Abel kontaktes 
 
*Apportering - Klikker Klog(?) Kira tager 
kontakt 
 
* Hvalpetræf - “mødre-/fædregrupper” rundt 
omkring i landet 
 
*Hund i Fokus, Wilhelmsborg. 
Frivillige til at bemande infobod, skal findes. 
 
Afsluttende snak: 
Midtdanmark skal også med - Susan tager 
kontakt til Lone Pedersen, Fyn. 
 
 

 


